
Referat af Generalforsamlingen 27. marts 2023 i Vejen Miniby på Knudevejen 17 B 

 

 

Dagsorden var: 

 

1.    Valg af ordstyrer. 

2.    Valg af referent. 

3.    Formandens beretning og beretning fra historiegruppen. 

4.    Godkendelse af regnskab.   

5.    Fastsættelse af kontingent for næste år. 

6.    Forslag fra bestyrelsen.   Der var intet forslag. 

7.    Indkomne forslag.   Der var ingen forslag. 

       Forslag skal gives skriftligt til bestyrelsen senest 8 dage før generalfors.  

8.    Valg af kasserer  

       På valg er Ole Fink      (modtager genvalg) 

9.    Valg af bestyrelsesmedlem 

       På valg er Harald Aude  (modtager genvalg)  

10.  Valg af suppleant     

        På valg er Jørgen Schlunssen  (modtager genvalg)   

11.   Valg af revisor 

        På valg er Pilip Ohrt  (modtager genvalg) 

12.   Valg af revisorsuppleant 

        På valg er Johan Andresen  (modtager genvalg) 

13.   Eventuelt 

 

 

Formand Anne Grete Schlünssen bød velkommen - 

- og bad Holger Mikkelsen om at være ordstyrer. 

Og ordstyreren foreslog H.-Aa. Gade som referent. 

Dette accepteredes af de forsamlede medlemmer. 

 

Anne Grete Schlünssen  aflagde derefter beretning. Se denne.  

Om arbejdet med lokalhistorien og arbejdet i Minibyen - 

- formidlet ved vores hjemmeside - fortalte H.-Aa. Gade. Se dette. 

 

Revisor Holger M. fremlagde regnskabet for 1. januar - 31. december 2022. 

Dette blev også accepteret og vedtaget af de forsamlede foreningsmedlemmer. 

Samme kontingent – 300 kr. årligt – som hidtil – fastholdes. 

 

Formand Anne Grete Schlünssen var ikke på genvalg. 

Kasserer Ole Fink blev genvalgt 

Bestyrelsesmedlem Harald Aude blev genvalgt. 

Jørgen Schlünssen blev genvalgt som suppleant i bestyrelsen. 

Filip Ohrt blev genvalgt til revisor. 

Johan Andresen blev genvalgt til revisorsuppleant. 

 

Også disse valg blev accepteret af de forsamlede medlemmer. 

 

Under eventuelt blev nævnt forslag fra Tom Tønnies om at få ældre vejensere - 

- til at indtale deres erindringer på bånd. 

Harald gjorde opmærksom på Fredes idé om overdækning i Anlægget. 

 

 

 


